
Zápis zo zasadnutia Komisie životného prostredia, výstavby a územného plánovania,   

konaného dňa 08.03.2022 o 17.00 hod. v budove Obecného úradu Jaslovské Bohunice 

 

  

Prítomní členovia komisie: Ing. Ľuboš Bokor, Ing. Marián Vajdečka, Ing. Slivenský, Ing. Kiripolský 

Prítomná za obecný úrad: Zuzana Kordiaková,  

 

Program rokovania: 

1. Rôzne/ stavebná rozpracovanosť 

Hlasovanie:           za:             4 (Bokor, Vajdečka, Slivenský, Kiripolský) 

  proti:       0  

  zdržal sa:   0 

Komisia odsúhlasila program. 

 

1.  Žiadosť p. Šeligu  

Komisia bola oboznámená so žiadosťou p. Šeligu o vybudovaní sadrokartónovej priečky 

v obývacej izbe na nájomnom byte na Sídlisku.. 

Hlasovanie:          za:           0                                

                                      proti:          4  (Bokor, Vajdečka, Slivenský, Kiripolský)                      

                                      zdržal sa:           0 

Komisia neodporúča realizáciu stavebných úprav v byte p. Šeligu.           

2. Stavebná rozpracovanosť 

Komisia bola oboznámená so stavom rozpracovaných stavebných objektov v obci. 

- IBV Krátke pole  

     Komisia bola oboznámená so stavom rozpracovanosti verejného obstarávania na stavbu ”IBV 

Krátke pole, Rekonštrukcia MK Šidúnky, Prepojenie kanalizácie Šidúnky - Krátke Pole - Sídlisko.” 

     Komisia bola oboznámená o odovzdaní PD obstarávateľom, o odoslaní žiadosti o vyjadrenie k PD 

pre VN, NN a TS pre Územné rozhodnutie. Komisia si vyžiadala žiadosť, ktorá bola doručená na 

ZSDI. 

Komisia bola oboznámená o rozpracovanosti žiadostí o vyjadrenia k PD pre Územné rozhodnutie 

Komisia požaduje zapísať do  zápisu predbežný termín ukončenia výberu zhotoviteľa na realizáciu 

stavby na Máj 2022. 

 

- Multifunkčné ihrisko Jaslovské Bohunice 

     Komisia bola oboznámená s podpisom zmluvy so Šport Nitra. So začatím stavebných prác sa začne 

po dohode s pánom Moravčíkom a obcou. Komisia žiada byť informovaná o termíne začatia prác. 

 

- Parkovisko pri Sídlisku 

     Komisia bola oboznámená so začatím Územného konania. 

 

- Požiarna zbrojnica 

Komisia bola oboznámená s prácami prebiehajúcich na stavbe HZ.  

Komisia bola informovaná o chýbajúcej zvislej hydroizolácii. 

Komisia žiada byť informovaná o spôsobe riešenia tepelnej izolácie.  

 

- Hlavná Jaslovce  

     Komisia bola oboznámená s plánovaným začatím realizácie rekonštrukcie IS na ulici Hlavná 

Jaslovce po etapách. Obec navrhuje začať II. etapou. 

 

- Dubová ulica 

     Komisia sa informovala o postupe realizácie chodníkov na uliciach Orechová a Dubová 



 

- T- com 

     Komisia sa dotazovala či prišiel alternatívny návrh riešenia optického rozvodu. 

     Komisia bola oboznámená, že T- com  nepodal žiadosť o alternatívne riešenie. 

 

- Bytovka Na rybníku/ zateplenie 

     Komisia bola oboznámená s projektovou dokumentáciou . Komisia predložila návrhy akým 

spôsobom začať riešiť problém s BD Na rybníku 420 

     Komisia požaduje zaslať PD Zateplenia BD k nahliadnutiu. 

 

- Rekonštrukcia garáží  

     Komisia bola informovaná o priebehu prác. 

 

- Koník detské ihrisko – dotaz p. Vajdečka sa spýtal na preverenie možnosti zrealizovania VO 

ihriska 

 

- Lienka detské ihrisko – dotaz komisie kedy budú ukončené práce na detskom ihrisku. 

 

- Ihrisko v amfiteátri – komisia navrhuje zvážiť výmenu kôry za umelú trávu z tréningového 

ihriska. 

 

- Rozšírenie kapacity MŠ  

     Komisia bola oboznámená s odovzdaním všetkých potrebných podkladov p. Ing. Suchomelovej pre 

spracovanie štúdie.  

 

 

 

 

 

                   ................................................... 

                                                                        Ing. Ľuboš Bokor 

                           predseda Komisie životného prostredia, výstavby a územného plánovania 


